
 

 

Dagsorden/referat 

 

 

Skolebestyrelsen Dato: 8.maj 

2023 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00 

 

Tilstede:  

 

Fraværende: Anette, Alice, Jesper og Frederik 

 

 Hvad handler 

dagsordenspunktet om?  

Referat:  

JN 

Punkt 1 Orientering fra: 

a) Godkendelse af referat 

b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – økonomi + 

personalesituationen  

d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  

g) Orientering i øvrigt  

 

b) Der har været snakket om ”fra teknologi 

til didaktik”. Der har været snakket om 

fordel og ulemper ved fagdag, lærerne kom 

med input.  

 

c) Der er ikke noget nyt ang. økonomien. 

Der er to lærere i overbygningen der skal på 

barsel. Der er slået to stillinger op, en som 

fast en som vikariat. Der er mulighed for at 

komme med i ansættelsesudvalget. Holger 

vil gerne deltage i ansættelsesudvalget, 

andre kigger om det er muligt. 

Der bliver også søgt en et rengøringen. 

Fredag d. 12/5 holder vi en lille 

sammenkomst for hende.  

Der arbejdes med Drama i indskolingen.  

Skoleudviklingens samtaler: der kommer 

noget med omk. Skolehjemsamtaler, 

læringskonferencer, fra teknologi til 

didaktik, meddelelsesbogen. Endvidere vil 

der bliv bruge data fra ”de nationale 

overgangstest” og 9. klassernes karakter.  

Der er blevet sendt invitation til kommende 

0. og 7. klasser samt dimension for 9. 

klasserne.  

 

e) Byggelegepladsen ”køre” et par gange i 

uge. Der skal prøves at arbejde med 

rollespil. De to studerende stopper snart, vi 

får en ny. 

Punkt 2 Mål og indholdsbeskrivelse 

SFO 

Læs venligst vedhæftede fil igennem. Alt 

gennemgås ikke på mødet. Kun hvis I har 

kommentarer eller behov for uddybning 

eller spørgsmål. 

Der bliver kigget på ”mål og 

indholdsbeskrivelsen for SFO”. 

Tovholder  Annette  

Punkt 3 Feriepasning – herunder 

samarbejde – Folkeskolernes 

Udfordret af feriepasning. Historik og 

fremtiden… 



 

samråd Der bliver orienteret om eventuelle fælles 

pasning.  

Tovholder Annette og Morten  

Punkt 4 Bestyrelsesvalg Finde kandidater. 

Der er en kandidat der gerne vil indtræde i 

bestyrelsen. Bestyrelsen er glade for, at der 

er mulighed for at supplere op. Kandidaten 

bliver tilbudt en plads i bestyrelsen.  

Tovholder Holger (JN&MM)  

Punkt 5 Skolens indsatsområder det 

kommende skoleår 

Læringskonferencer:  

Skole/hjem samtaler:  

Meddelelsesbog: 

Fra teknologi til didaktik (fælles kommunalt 

projekt): Der bliver mulighed for at sætte 

skolens egen retning på projektet. Hvordan 

kan vi bruge den teknologi vi har til 

rådighed, og inddrage den i undervisningen. 

Der er tre søjler: Overblik over PLC (hvem, 

hvad, hvor og hvorfor), didaktisk 

teknologisk rød tråd og de fysiske rammer.  

Tovholder MM/JN  

Punkt 6 Årsberetning Det aftales, hvem der har ansvar for hvad. 

Der indsamles punkter. 

Der har tidligere været taget udgangspunkt i 

referaterne fra skolebestyrelsen. Det har 

tidligere været et skriv på Aula. Et eventuelt 

skriv må ikke blive for langt. Bestyrelsen 

skriver internt, hvad de mener der skal med i 

årsberetningen. Bestyrelsen mødes en time 

før næste møde, for at lave årsberetningen.  

Tovholder Holger og øvrig bestyrelse  

Punkt 8 Evt. Der snakkes om folkeskolernes samråd. 

Videbæk Skole tilbyder, at det kan afholdes 

på skolen. 

Undervisningspligt for at opretholde 

timetallet, alternative undervisningsformer. 

 

Punkter til kommende møder: •  

 

Hvem skal informeres om hvad?  
 


